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IJsclub Klein Maar Dapper 
Opgericht 15 januari 1901 te Krommeniedijk 
 

Notulen Algemene Ledenvergadering Klein Maar Dapper 
 
Datum: 9 maart 2022, 20.00 uur    
 
Aanwezig: Jasper Blonk, Noortje de Graaf, Aad Groen, Ger van Hoogstraten, Kees Langewis, Cor 
Leguijt, Djoeke Leguijt, Gijs Leguijt, Bouke Meijns, Marijn Meijns (notulen), Peter Molenaar, Jaap van 
Nieuwenhuizen, Nico Noom, Willem Noom, Ruud Petra, Albert Roos (in Zoom via computer), Gerard 
Stadt, Jan Wouda, Ron Wouda, Wessel Wouda  
 
Afwezig met bericht: Reinoud ten Broek, Bart Meijns, Daphne Meijns, Marjolein Nielen, Dick 
Wolthuis 
 
1 Opening 
 
Jan Wouda heet als tweede voorzitter iedereen welkom, in het bijzonder de potentiële nieuwe 
bestuursleden. Bij deze wil hij ook het voorzitterschap van de ledenvergadering overdragen aan 
Noortje de Graaf. Met instemming van de vergadering zit Noortje de vergadering voorlopig op 
interim basis voor. Bij afwezigheid van de zittende secretaris, neemt Marijn Meijns het op zich om de 
vergadering te notuleren.  
 
Noortje start met een aanvulling op de agenda: 

• Bij punt 5: Ook Bart Meijns heeft aangegeven tot het KMD-bestuur toe te willen treden. 
De vergadering stemt in met deze aanvulling op de agenda en hiermee staat de agenda vast. Het is 
jammer dat het verenigingsleven door onder meer corona een tijd lang heeft stilgelegen. Deze 
vergadering is bedoeld om de club weer nieuw leven in te blazen en een frisse start te maken. 
 
Vanuit de aanwezige leden komen verschillende vragen: 

• Zijn er notulen van de vorige jaarvergadering uit 2018? Notulen van de vorige ALV zijn niet 
opgesteld. Albert heeft wel tijdens deze vergadering genoteerd dat Gerard Stadt reservelid 
van de kascommissie wordt. 

• Kees Langewis vraagt naar het aftreedschema van de bestuursleden. Noortje antwoordt dat 
het nieuwe bestuur op zich zal nemen een roulatieschema op te stellen. 

 
2 Jaarverslag penningmeester 
 
Op verzoek van Albert leest Noortje het verslag voor, tevens zijn kopieën van het jaarverslag 
uitgedeeld aan de aanwezigen. Het betreft het jaarverslag over 2018-2019. Albert heeft tevens een 
toelichting op het jaarverslag opgesteld. Het verenigingsjaar 2018-2019 is geëindigd met een batig 
saldo van € 1259. De kascommissie heeft zich gebogen over deze periode. 
 
3 Verslag kascommissie en benoemen nieuw lid kascommissie 
 
Peter Molenaar en Ruud Petra hebben de kas gecontroleerd van het verenigingsjaar 2018-2019. 
Peter heeft nog een aantal vragen c.q. opmerkingen aan het zittende bestuur. Hierop wordt de 
vergadering tijdelijk geschorst. Peter Molenaar, Ruud Petra, Jan Wouda, Bouke Meijns en Albert Roos 
overleggen in de keuken van het dorpshuis. De vragen c.q. opmerkingen worden 
beantwoord/besproken. 
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Na een korte schorsing, wordt de vergadering hervat. Albert geeft uitleg aan de vergadering over hoe 
hij aan het aantal betalende leden komt. Dit doet hij door het totaalbedrag dat is binnengekomen via 
het contributielopen te delen door de contributie p.p. Omdat leden soms fooi geven, is er soms een 
klein verschil. KMD heeft rond de 370 leden. 
 
De kascommissie stelt voor het bestuur decharge te verlenen over het verenigingsjaar 2018-2019. De 
vergadering stemt hiermee in. Er wordt decharge aan het bestuur verleend tot en met 30 juni 2019. 
 
Albert heeft ook een overzicht (prognose) opgesteld over de periode 1 juli 2019-22 februari 2022. 
Deze periode komt grotendeels overeen met de coronapandemie, dit betekent dat er nauwelijks iets 
is gebeurd. De kascommissie heeft zich niet over deze cijfers gebogen. De ledenvergadering wordt 
ter plekke mondeling en schriftelijk geïnformeerd over de financiën in de seizoenen 2019-2020, 
2020-2021 en 2021-2022 tot 22 februari 2022. Er waren in deze jaren vrijwel geen inkomsten, echter 
wel een aantal vaste kosten zoals bv. afdracht aan de KNSB.  

• 2019-2020 is afgesloten met een verlies van € 1111. 

• 2020-2021 is afgesloten met een verlies van € 430. 

• 2021-2022 (tot 22 februari) kent tot nu toe een verlies van € 343. 
Dit alles resulteert in een banksaldo op 22 februari 2022 van € 9.751,00 op de ING-bankrekening. 
Het nieuw te kiezen bestuur wil graag met een schone lei beginnen. Daarom vraagt Noortje de 
vergadering om het bestuur decharge te verlenen tot en met de dag van vandaag: 9 maart 2022. De 
vergadering stemt hiermee in.  
 
Ruud Petra heeft tweemaal zitting gehad in de kascommissie, hij is daarom aftredend. Hij wordt 
hartelijk bedankt voor zijn inzet. Gerard Stadt was het reservelid en treedt nu toe tot de 
kascommissie. Kees Langewis biedt zich aan als reservelid. Hiermee bestaat de nieuwe kascommissie 
uit:  

• 1ste Peter Molenaar 

• 2de Gerard Stadt 

• Reserve Kees Langewis 
 
4 Begroting en contributie 
 
Er is geen begroting opgesteld voor het lopende verenigingsjaar. Het nieuw te kiezen bestuur is van 
plan om een begroting op te stellen voor 2022-2023. Tevens zal het nieuwe bestuur de ledenlijst 
opschonen en actualiseren. 1* Helaas is er door omstandigheden al een aantal jaar geen contributie 
opgehaald, het nieuwe bestuur ziet het contributie innen als speerpunt. 2* Noortje meldt dat het 
nieuwe bestuur al volgende week vergadert en dat dit punt zeker zal worden besproken. Het 
voornemen is om te kijken naar nieuwe manier van contributie innen bv. door middel van 
automatisme incasso, QR-code, Tikkie etc. Een groot gemis is het overlijden van Cees Nielen die zo’n 
20 jaar contributie voor KMD in Krommenie heeft opgehaald. Een aantal leden geven aan wel 
contributie te willen lopen: Peter Molenaar, Jasper Blonk en Ger van Hoogstraten. Peter Molenaar 
biedt aan dat hij nieuwe contributielopers in wil werken door samen contributie te gaan lopen.  
 
Het bedrag van de contributie wordt besproken op verzoek van Jan Wouda. Het huidige bedrag is € 
7,00 per jaar, er worden bedragen genoemd van € 5,00 en € 10,00. Met instemming van de 
vergadering wordt er besloten om het bedrag van € 7,00 te handhaven. 
 
Willem Noom vraagt of KMD nog lid blijft van de KNSB of net als Busch en Dam een “zwarte club” kan 
worden. Het is verstandiger om lid te blijven i.v.m. verzekeringen en de bekendmaking van een 
toertocht. Met instemming van de vergadering wordt er besloten om lid te blijven van de KNSB. 
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5 Bestuursverkiezing  
 
Aftredende bestuursleden: Jaap van Nieuwenhuizen, Ger van Hoogstraten en Jan Kleijn. Bouke 
Meijns treedt af als 1e voorzitter, Daphne Meijns als 1e secretaris. Zij blijven wel beschikbaar als 
helpende handen in het bestuur. De aftredende bestuursleden worden namens KMD bedankt en 
krijgen een presentje. 
 
De vergadering kiest als nieuwe bestuursleden, nadat zij zich hebben voorgesteld: Bart Meijns, 
Marjolein Nielen, Djoeke Leguijt, Marijn Meijns, Noortje de Graaf. Marijn wordt secretaris, Noortje 
wordt voorzitter. Vanaf dit moment zit zij de vergadering niet meer ad interim voor. 
 
Niet aftredend zijn: Albert Roos (penningmeester), Jan Wouda, Dick Wolthuis (materiaal), Lars 
Rodenburg, Björn Kampen, Reinoud ten Broek. Hiermee bestaat het bestuur momenteel uit 13 
personen en is een mooie mix qua leeftijden: van vroege twintigers tot en met senioren. 
 
Het bestuur zal de bestuursfuncties opnieuw verdelen en een nieuw aftreedschema opstellen. 3*/4* 
 
6. Rondvraag 
 

• Jasper Blonk: Worden er nog investeringen verwacht voor de toekomst?  
o Het bestuur gaat eerst inventariseren wat er is en dan kijken of er geïnvesteerd moet 

worden. 5* 
 

• Kees Langewis: Is er nog contact geweest met de IJsclub van Uitgeest?  
o Er is de afgelopen jaren minimaal contact geweest. Het bestuur geeft aan een 

afspraak te maken om de nieuwe bestuursleden voor te stellen en de banden aan te 
halen. 6* 

 

• Ron Wouda: Zijn alle kosten van de afgelopen toertochten verrekend met IJsclub van 
Uitgeest? 

o Albert geeft aan dat de kosten zijn verrekend. 
 

• Ger van Hoogstraten: Is blij met de nieuwe bestuursleden. 
 

• Aad Groen: Is blij met de nieuwe bestuursleden. 
 

• Gerard Stadt: Geeft aan dat de mutaties in het bestuur moeten worden doorgeven bij de 
KVK. 

o Het bestuur geeft aan dat geregeld gaat worden. 7* Noortje de Graaf geeft aan dat 
conform nieuwe wet- en regelgeving tevens de UBO’s van KMD moeten worden 
doorgegeven aan de KVK. Dit zit in de pijplijn. 8* 

 

• Kees Langewis: De mutaties moeten ook worden doorgegeven bij het Gewest en de KNSB. 
o  Het bestuur geeft aan dat geregeld gaat worden. 9* 

 

• Cor Leguijt: KMD heeft de eerste vrouwelijke voorzitter in 100 jaar.  
 

• Peter Molenaar: Geeft aan dat de bestuursleden het boek van het 100-jarig bestaan moeten 
lezen.  

o De nieuwe bestuursleden kennen het boek en hebben het in bezit. 
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• Peter Molenaar: Als de bestuursleden naar afspraken gaan dit met z’n tweeën doen. 
 

• Peter Molenaar: Nieuwe activiteiten niet alleen via email, maar ook mondeling en per brief. 
o Het bestuur geeft aan dat het zeker de bedoeling is om activiteiten ook schriftelijk 

aan te kondigen. 
 

• Peter Molenaar: Het bestuur moet discreet om gaan met de gegevens van de leden en met 
allerlei andere zaken. 

o Het bestuur is zich hiervan bewust. 
 

• Peter Molenaar: Wil graag een aantal zaken voorleggen aan het bestuur. Hij geeft aan een 
brief op te zullen stellen. 

o Noortje antwoordt dat ingekomen brieven in de bestuursvergadering zullen worden 
besproken.  

 

• Bouke Meijns: Geeft een korte uitleg over de ontstane situatie afgelopen jaren en bedankt 
de ledenvergadering. 
 

• Albert Roos: Jammer dat hij er niet bij kon zijn en heeft vertrouwen in de toekomst. 
 

• Noortje de Graaf: Heeft zin in om met het KMD-bestuur mooie dingen in gang te zetten. 
Goede zaken in stand houden en waar mogelijk nieuwe ontwikkelingen omarmen. Kortom: 
de blik op de toekomst met oog voor het verleden. Het bestuur heeft al een eerste 
vergadering gepland om taken op te pakken. Bij de eerstvolgende ledenvergadering zal het 
bestuur verslag doen en rapporteren over de zaken die de leden tijdens deze vergadering 
hebben aangekaart. 

 
7 Sluiting 
 
Noortje bedankt alle leden en kijkt positief naar de toekomst. 
Sluiting vergadering: 21.30 uur 
 
 
 

Actiepunten die uit de vergadering naar voren zijn gekomen: 
 

Actiepunt: Actie: Door: 
1 Actualiseren ledenlijst Bestuur 

2 Innen contributie 2022-2023 Bestuur 

3 Bestuursfuncties verdelen Bestuur 

4 Aftreedschema opstellen Bestuur 

5 Inventariseren materieel Bestuur 

6 Contact IJsclub Uitgeest opnemen Bestuur 

7 Bestuursmutaties doorgeven aan KVK Bestuur 

8 UBO’s doorgeven aan KVK Bestuur 

9 Bestuursleden doorgeven aan Gewest en KNSB Bestuur 

 


